



个人简介

汉族,浙江省杭州人,1961年3月出生,副教授。1983年9月参加工作,1984年7月加入中国共产党,原杭州大学历史系毕业。

1979年9月至1983年7月,原杭州大学历史系学习;1983年月至1987年5月在原杭州大学历史系工作,任系团总支书记;1987年5月至1992年10月,在原杭州大学团委工作,任校团委副书记;1992年10月至1996年1月,任原杭州大学团委书记,兼校党委学工部副部长;1996年1月至1998年1月,在温州市苍南县政府挂职锻炼;1998年1月至1998年9月,任原杭州大学政治理论教育部党总支副书记;1998年9月并校以后,1999年12月至2001年6月,任浙江大学西溪校区党工委副书记、管委会副主任;2001年6月至今,任浙江大学人文学院党委副书记。

Lv Guohua

Vice Secretary of the branch of the CPC of the School of Humanities

Lv Huaguo, male, was born in Hangzhou, Zhejiang in March, 1961. He is now an associate professor. He began to work in September 1983 and joined the Communist Party of China in July 1984. He graduated from the History Department of former Hangzhou University.

From September 1979 to July 1983, he was studying in the History Department of former Hangzhou University and then stayed on.

From 1983 to 1987, he held the office of the secretary of the Youth League Branch of the Department.

From 1987 to 1992, he held the office of the vice secretary of the Youth League Branch of the former Hangzhou University.

From 1992 to 1996, he held the office of the secretary of the Youth League Branch of the former Hangzhou University.

From January 1996 to January 1998, he was dispatched to Cangnan Government of Wenzhou.

From January 1998 to September 1998, he was the secretary of the Political and Theoretical Department of Hangzhou University.

From June 2001 on, he is holding the office of the vice secretary of the School of Humanities.

姓名: 吕国华
单位: 传媒与国际文化学院
职称: 高级政工师
我的主页共被访问了 **1550** 次

栏目

» 基本信息

链接